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Vragen van het lid Algra (CDA) aan
de minister en de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het
jaaroverzicht 2008 van ICT
Uitvoeringsorganisatie (ICTU).
(Ingezonden 4 September 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
Jaaroverzicht 2008 van ICT
Uitvoeringsorganisatie (ICTU)1

waarin vermeld wordt dat er in dat
jaar 147 medewerkers zijn
bijgekomen, waarmee het totaal
aantal medewerkers van deze
organisatie komt op 798
medewerkers?

Hoe verhoudt zich deze ontwikkeling
met het streven van de overheid om
het aantal rijksambtenaren terug te
brengen en waaruit kan deze sterke
personeelsgroei bij ICTU verklaard
worden?

Welke groei in aantal ambtenaren en
extern ingehuurde krachten heeft er
in 2008 plaatsgevonden bij andere
overheidsinstellingen die zich
bezighouden met digitale
informatieverstrekking en
dienstverlening van de Rijksoverheid
(bijvoorbeeid organisaties als de
Gemeenschappelijke
Beheersorganisatie (GBO), Antwoord
voor Bedrijven en Postbus 51)?

Zijn er overheidsinstellingen en/of
door de overheid gefinancierde
organisaties zoals ICTU, Regelhulp,
Stichting Stimulansz, XINVIS -
Biblionet ID, die producten en
diensten leveren op het gebied van
digitale dienstverlening, die ook
reeds door marktpartijen worden
aangeboden en daarmee met
overheidsgeld concurreren? Zo ja,
voor welke producten en diensten
vindt dit plaats?

5
Vindt u het een wenselijke
ontwikkeling dat de overheid en/of
door de overheid gefinancierde
organisaties, producten en diensten
leveren op het gebied van digitale
dienstverlening waarmee
geconcurreerd wordt met
marktpartijen?

6
Deelt u de mening dat de taak van de
overheid op het gebied van ICT en
digitale dienstverlening veel meer
gericht dient te zijn op het creeren
van standaarden, het bevorderen van
innovatie, onder andere door als
launching customer op te treden, het
bevorderen van bedrijvigheid en het
creeren van een gelijk speelveld en
eerlijke concurrentie verhoudingen, in
plaats van concurreren met de markt
op basis van ongelijke
concurrentieverhoudingen?

Kunt u aangeven hoe u de komende
tijd innovatie gaat bevorderen door
de overheid te laten optreden als
launching customer?

8
Is het beleid op het gebied van
e-government nog steeds gericht op
decentralisatie (gemeenten eerste
aanspreekpunt voor alle diensten van
de overheid)? Zo ja, hoe verhoudt dit
zich tot talloze initiatieven vanuit de
landelijke overheid waarin
gemeenten gedwongen worden om
centraal bepaalde producten en
diensten af te nemen, zoals de Wet
algemene bepalingen
omgevingsrecht (Wabo) en
Dienstenloket, Antwoord voor
Bedrijven, etc.

1 Jaaroverzicht ICTU 2008, biz. 68
http://www.ictu. nl/index.php?option=com_
content&task=section&id=8&ltemid=30
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